
Om en stad skall vara attraktiv för människor att flytta till måste det finnas det 

primära. Kunna få ett jobb, någonstans att bo, kunna köpa mat och annat som är 

viktigt. Men om en stad bara skulle erbjuda detta tror jag att den skulle upplevas 

tråkig. Det måste finnas något som ger oss människor belöningar. Det kan vara 

att det finns ett rikt kultur- och sportliv. De människor som finns i dessa 

branscher och på professionell nivå lägger all tid på att bli duktiga vilket kan leda 

till att andra människor vill se eller höra när de uppträder.  

 

Därför blir jag bestört när det diskuteras nedskärningar inom kulturen och 

Göteborg Wind Orchestra (GWO) i detta fall. Jag tror att många med mig blir 

irriterade när de ser hur det görs av med skattepengar på ett omoraliskt sätt 

bland politiker. Det har vi ju sett både i Aftonbladet och Uppdrag granskning. 

Musiker är det lätt att ta bort pengar från för de är entusiaster som inte ställer till 

med ett jäkla liv.  

 

Låt därför Göteborg Wind Orchestra leva i sin nuvarande form så de kan 

fortsätta inspirera unga musiker till att bli bättre och kanske någon gång få 

anställning i en orkester. Unga människor får då en meningsfull vardag och 

detta, är vad livet handlar om. 

 

/ Torbjörn Nilsson 

 

Efter en framgångsrik fotbollskarriär som spelare är Torbjörn nu bland annat 

aktiv som föreläsare, fotbollstränare, inspiratör, coach och författare. 


